

元朗劇院及售票處暫停開放

Temporary Closure of Yuen Long Theatre and URBTIX Outlet

(18.3.2024 – 30.6.2024)

為提升設施及服務質素，元朗劇院於3月18日至6月30日暫停開放，以進行第二期翻新及改善工程。而劇院的城市售票網售票處和附設的自助售票機亦同時暫停服務。城市售票網則維持網上及流動應用程式購票和票務熱線服務，詳情見 <https://www.lcsd.gov.hk/tc/ticket/index.html>。

For enhancement of facilities and services, the Yuen Long Theatre is temporarily closed from 18 March to 30 June 2024 for the renovation and improvement project (Phase II). The URBTIX outlet and self-service ticketing kiosks at the Theatre are also closed. URBTIX will maintain Internet and mobile app ticketing as well as hotline services. Details at <https://www.lcsd.gov.hk/en/ticket/index.html>.

購票方法

How to Book Tickets



訂租安排

Booking Arrangement

期間如需親身遞交訂租申請或辦理其他租務事宜，請致電 2477 1462 與租務部聯絡。
[辦公時間：星期一至五上午9時至下午1時及下午2時至5時45分（公眾假期除外）]

During the renovation period, please contact the booking office at 2477 1462 for submission of applications and handling of booking related matters.
[Office Hours: 9am – 1pm and 2pm – 5:45pm from Monday to Friday (except public holidays)]

